

REFERENTIEL QB 30 – Revêtements de sol résilients

An English version of the document is available below. In case of doubt or dispute, the French version only is valid.

Ce document développe des explications et/ou des précisions apportées par le CSTB au référentiel QB 30 – Revêtements de sol résilients

- **Avis du Comité du 24/03/2021**

Explication/Précision apportée au référentiel :

- ✓ **§ 3.5 « Essais »** : En accord avec la norme ISO 24342 pour la mesure de l'équerrage et de la rectitude, cinq dalles/lames sont prélevées au sein d'une même boîte. Pour les essais réalisés au CSTB, l'essai est considéré comme conforme dès lors que quatre dalles/lames sur les cinq sont conformes aux exigences.

Nota : Ce document est supprimé dès la publication du référentiel révisé.

REFERENCE SYSTEM QB 30 – Resilient floor coverings

This document develops explanation and/or clarification about the reference system QB 30 – Resilient floor coverings.

- Notice from the Specific Committee on 2021/03/24

Explanation/Clarification bring to the reference system:

- ✓ **§ 3.5 « Tests »:** According to the standard ISO 24342 for the measurement of the straightness and the squareness, five tiles/planks are sampled inside a same box. For the tests made at CSTB, the test is conform as long as four tiles/planks over the five are conform to the requirements.

Nota: This document is removed as soon as the updated reference system is published.